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Z A P I S N IK 

 

20. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova, održane 19. prosinca 2022. godine u 

Vijećnici broj 1 Gradskog vijeća Grada Valpova, M. Gupca 32. 

 

 Sjednica je počela sa radom u 19:10 sati.   

 

Sjednici su nazočni sljedeći vijećnici: Igor Uranjek, Dinko Župan, Ana Brajnović, 

Stela Horvat, Marijan Mandić, Josip Medved, Petra Hibler Fuderer, Siniša Galovac, Valentina 

Škorvaga, Tomislav Čamagajevac, Željko Varžić, Alenko Bajer, Filip Ivanović i Bruno Čačić. 

 

Ne nazočni vijećnici: Dalibor Bošnjaković. 

 

Ostali nazočni: Matko Šutalo, gradonačelnik, Marko Barišić, zamjenik 

gradonačelnika, Zvonko Barišić, tajnik Grada, Marko Vuksanić, pročelnik Upravnog odjela 

za gospodarstvo i društvene djelatnosti, Oliver Vazdar, pročelnik Službe za financije i 

proračun, Goran Šimić, pročelnik Upravnog odjela za komunalne i stambene djelatnosti, 

Damir Medved, viši stručni suradnik za lokalnu samoupravu, Vanja Miličević, direktor VPC, 

Ivan Perošević, ravnatelj Dječjeg vrtića Maza Valpovo, Tihana Kuna, ravnateljica Dječjeg 

vrtića Moj Bambi, Davor Runje, direktor HRV, Vladimir Vazdar, novinar Valpovštine info.  

  

Zapisnik na sjednici vodi Tonka Bartulović-Franković, djelatnica Gradske uprave. 

 

 Sjednicu je otvorio predsjednik Gradskog vijeća Igor Uranjek, pozdravio sve nazočne, 

utvrđuje da je nazočno 14 vijećnika. Uz poziv za sjednicu dostavljen je i prijedlog dnevnog 

reda. Predsjednik poziva nazočne, ukoliko imaju prijedloga za izmjenu i dopunu predloženog 

dnevnog reda, da ih podnesu.  

 

Matko Šutalo 

- predlažem da se u dnevni red pod točkom 3. uvrste „V. izmjene i dopune Proračuna Grada 

Valpova za 2022. godinu“, zbog potrebe da se uvrste projekti koji do sada nisu bili uvršteni u 

Proračun, te da se usklade prihodi sa rashodima sa krajem godine. Prijedlog je jednoglasno 

usvojen. Budući da drugih prijedloga nije bilo, predsjednik stavlja na glasovanje prijedlog 

dnevnog reda. Nakon provedenog glasovanja, vijećnici su usvojili jednoglasno (14 glasova 

ZA) ovaj 

 

d n e v n i   r e d 

 

1. Usvajanje Zapisnika 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova. 

2. Aktualni sat. 

3. Prijedlog V. izmjena i dopuna Proračuna Grada Valpova za 2022. godinu. 
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  4. Prijedlozi: 

      a) Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025.  

          godinu, 

      b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu. 

  5. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi Grada Valpova za 2023. godinu. 

  6. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na području Grada Valpova za 2023.  

      godinu. 

  7. Prijedlog Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Valpova za 2023.  

      godinu. 

  8. Prijedlog Programa javnih potreba u području predškolskog odgoja Grada Valpova  

      za 2023. godinu. 

  9. Prijedlog Programa javnih potreba iz područja socijalne skrbi, obrazovanja i  

      razvoja civilnog društva Grada Valpova za 2023. godinu. 

10. Prijedlog Programa građenja komunalne infrastrukture u 2023. godini za Grad  

      Valpovo. 

11. Prijedlog Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2023. godini za Grad  

      Valpovo. 

12. Prijedlog Programa korištenja sredstava od raspolaganja poljoprivrednim  

      zemljištem u vlasništvu Republike Hrvatske za Grad Valpovo u 2023. godini. 

13. Prijedlog Statuta Grada Valpova. 

14. Prijedlog Odluke o raspoređivanju sredstava za rad političkih stranaka i nezavisnih  

      vijećnika zastupljenih u Gradskom vijeću Grada Valpova za 2023. godinu.       

15. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o  

      izmjenama i dopunama Statuta Dječjeg vrtića Maza Valpovo. 

16. Prijedlog Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na prijedlog Odluke o  

      izmjenama i dopunama Pravilnika o unutarnjem ustrojstvu i načinu rada Dječjeg  

      vrtića Maza Valpovo. 

17. Prijedlog Zaključka o davanju odobrenja na Program rada i financijski plan  

      Savjeta mladih Grada Valpova za 2023. godinu. 

 18. Prijedlog Programa rada Gradskog vijeća Grada Valpova za 2023. godinu.  

19. Pitanja i prijedlozi. 

 

Nakon toga prelazi se na rad prema usvojenom dnevnom redu. 

 

TOČKA 1. USVAJANJE ZAPISNIKA 19. SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA  

        GRADA VALPOVA 

 

Predsjednik konstatira, nakon izjašnjavanja članova Gradskog vijeća da je zapisnik 19. 

sjednice Gradskog vijeća Grada Valpova  jednoglasno usvojen (14 glasova ZA). 

 

TOČKA 2. AKTUALNI SAT 

 

PITANJA VIJEĆNIKA 

 

Željko Varžić 

- imam dva pitanja, prvo pitanje za gradonačelnika ili direktora VPC, objavljen je ITU 

mehanizam prije nekoliko dana, pa me zanima koji projekt ili projekte planiramo aplicirati za 

taj mehanizam za gradove, velika sredstva su namijenjena gradovima na prostoru RH, pa tako 

i nama? Drugo pitanje vezano je za sanaciju lokalnih cesta, vidim da su po Gradu Valpovu u 

proteklih tjedan dana sanirani određeni kolnici, isto tako imamo problema na koje sam već 

ranije upozoravao u prigradskom naselju Zelčin, dosta velike rupe, nema ih puno, ali bi bilo 

dobro da se zatvore, jer se uništavaju vozila prolazeći kroz te rupe, i pitam pročelnika Šimića 

da li ima mogućnosti da se to sanira još u ovoj godini?   
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Bruno Čačić 

- imam dva pitanja, prvo pitanje za pročelnika Vuksanića, ova nova cesta kod HF, ovaj 

prilazni put nema biciklističke staze, o tome smo razgovarali prije 3-4 mjeseca kada je bilo 

kod projektiranja, gdje smo u onim materijalima uvidjeli i ovdje da biciklistička staza nije 

ucrtana, tamo je sada pješačka i kolnik, cesta, pa me zanima zašto nema biciklističke staze, jer 

smatram da u današnje vrijeme kod novoprojektiranih ulica, naselja ili industrijskih zona 

treba postojati neki koridor za biciklističku stazu, pošto je intencija svega toga da ljudi koriste 

što više bicikl, a mi to napravili nismo, a upozorili smo, a vi ste rekli da će to biti, pa eto 

pitanje zašto tamo nema biciklističke staze? Drugo pitanje gradonačelniku ili predsjedniku 

Gradskog vijeća, ne znam tko je nadležan za to, zašto nisam ja pozvan na svečanu sjednicu za 

Dan Grada Valpova, niti pismeno, niti usmeno, ili na bilo koji način, pa me to zanima, ima 

nas 15 vijećnika, nema nas puno, normalno da se nisam osjećao ugodno, zanimalo me zašto, 

zbog čega, i koji je razlog tome, sve obavijesti dolaze redovno, imaju moj mail, imaju telefon, 

pošta sva uredno dolazi, radni materijali, ali za sjednicu na žalost nikakav poziv nije došao do 

mene, pa me zanima zašto i zbog čega? 

 

Filip Ivanović 

- prvo pitanje, u projekcijama za 2023. godinu, asfaltiranje ceste, one male ulice kod OŠ 

Ladimirevci kod dječjeg vrtića Ladimirevci, zanima me hoće li to biti u idućoj godini, planira 

li se? Drugo pitanje, planiraju li se radovi na mjesnom groblju u Ladimirevcima te prilaznim 

putevima koji su u katastrofalnom stanju, pogotovo ovaj nogostup koji vodi do groblja, imali 

smo sad nedavno jednu sahranu, kiša je padala, stvarno je bilo dosta teško doći do groblja 

preko bare, nogostup je bio pod vodom i slične stvari su se događale, i još jedno potpitanje, 

nadovezao bi se na pitanje vijećnika Varžića za kolnike u Zelčinu, može li se gradonačelnik 

referirati za kolnike u Ladimirevcima?  

 

Josip Medved 

- imam pitanje vezano za zelenu površinu uz Srednju školu Valpovo tamo u nastavku, ta 

površina se s vremenom pretvorila u parkiralište, vikendom kada su utakmice zna biti i po 20-

30 auta parkirano, pogotovo je kritično sada kada pada kiša, jednostavno ta trava se pretvorila 

u oranicu, to jako ružno izgleda, postoji li neki plan za tu površinu, da se to na neki način 

dovede u red, jer ovo sada stvarno nije lijepo za vidjeti?  

 

ODGOVORI GRADONAČELNIKA 

Gradonačelnika Matko Šutalo je pozdravio sve nazočne, te odgovorio na postavljena  

pitanja. 

 

- odgovori na pitanja vijećnika Željka Varžića, vezano za ITO aglomeraciju, Grad Valpovo je 

isključen iz ITO aglomeracije Osijek, moj je stav, da je to isključivo politička odluka bila, da 

se Grad Valpovo isključi, kao i Grad Belišće iz ITO aglomeracije Osijek, dok su Bizovac i 

Petrijevci ostali, postavlja se pitanje zašto?, nismo dobili odgovor. Što se tiče sanacije cesta, 

pročelnika molim da odgovori, ali koliko imam saznanja, da imamo ugovor potpisan sa 

Cestingom, i da se krenulo od Grada Valpova prema prigradskim naseljima, da će se sve 

sanirati kako je ugovoreno kroz taj natječaj. 

- odgovori na pitanja vijećnika Brune Čačića, vezano za biciklističke staze, može pročelnik 

odgovoriti, ja bi samo kratko rekao, radi se o biciklističkim stazama u Industrijskoj zoni, nije 

mi jasno zašto bi bile biciklističke staze u Industrijskoj zoni napravljene ili uopće planirane, 

pročelnik će odgovoriti i nadopuniti me. Što se tiče poziva za svečanu sjednicu za Dan Grada 

Valpova, ovo je meni prva riječ, svi vijećnici dobivaju sve materijale, pozive za sva 

događanja, a pogotovo za sjednice Gradskog vijeća, mislim da nije bila nikakva namjera, 

nekakva je greška ili nešto, moram pitati, ne znam tko je slao pozive, mislim da je išlo iz 

našeg ureda, evo doista primite ispriku od moje strane, jer stvarno nije bilo namjerno, da se 

bilo koga izostavi sa ovakvog događaja. 
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- odgovori na pitanja vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za cestu između OŠ i Dječjeg vrtića, 

taj jedan dio smo stavili u komunalni program, vidjet ćemo kako budemo bili sa financijskim 

sredstvima tijekom godine, to je svakako u planu da se odradi. Isto tako vezano za mjesna 

groblja, to će vam pročelnik malo kasnije objasniti, ima posebna stavka za uređenje svih kuća 

oproštaja i svih ostalih nekakvih stvari u prigradskim naseljima, obzirom da smo sada sve 

završili u Valpovu što se tiče obnove same kuće oproštaja i tih nekakvih stvari na groblju koje 

smo morali odraditi, i to je nekakva dinamika koja će ići prema prigradskim naseljima, 

pročelnik će me nadopuniti. Vezano za kolnike to sam odgovorio isto, što se tiče krpanja, a 

što se tiče ovih nekih većih stvari tu moramo čekati nekakav natječaj ili nešto, znate i sami da 

su cijene otišle u nebo, a ne može Grad Valpovo baš iz proračunskih sredstava izdvoiiti 

recimo da se kompletno sanira ona cesta u ulici Mlaka ili A. Šenoe u Ladimirevcima. 

- odgovor na pitanje vijećnika Josipa Medveda, vezano za zelenu površinu iza sportske 

dvorane, problem je naravno kada je blato, dopustili smo da se tamo parkira kada su neka 

veća događanja, imamo u planu i tražili smo ponudu za izradu projektne dokumentacije za 

parkiralište u tom djelu, mislim da se radi o cifri oko 100.000 kn, međutim to smo sada 

izbacili iz Proračuna, smatramo da to nije prioritet, da moramo odraditi ono što imamo po 

ugovorima već potpisanim u ovoj godini, i one stvari koje smo planirali i smatrali bitnijima za 

iduću godinu, ali svakako imamo u planu proširenje tog djela parkirališta sa jednim 

okretištem za autobuse što bi svakako doprinijelo nekakvom lakšem cirkuliranju prometa 

blizu sportske dvorane.   

 
Marko Vuksanić 

- odgovor na pitanje vijećnika Brune Čačića, vezano za biciklističke staze, projektna 

dokumentacija za Zonu malog gospodarstva 2 rađena je na temelju Detaljnog plana uređenja 

Zone malog gospodarstva 2, u Detaljnom planu nije bila planirana uopće biciklistička staza u 

tom djelu, nego samo pješačke staze i parkirališta, međutim mi smo prije dva mjeseca ishodili 

građevinsku dozvolu za uređenje cijele ulice Bana J. Jelačića i Osječke ulice, gdje sa lijeve 

strane kada se ide iz Valpova prema pravcu Osijeka je planirana i nova pješačko biciklistička 

staza, međutim sa desne strane je samo pješačka staza, tako da smatramo da u samoj zoni 

nema potrebe za biciklističkom stazom kao što je rekao gradonačelnik, jer se naša planirana 

biciklistička staza nadovezuje na stazu koja spaja Valpovo sa Petrijevcima, što je i 

isprojektirano od strane Županijske uprave za ceste.  
 

Goran Šimić 

- odgovor na pitanje vijećnika Željka Varžića, vezano za sanaciju nerazvrstanih cesta, tvrtka 

Cesting, ugovor imamo, krenuli su na području Grada Valpova, obuhvaćena su i prigradska 

naselja, također Zelčin i Ladimirevci, pretpostavljam da s obzirom kada su niske temperature 

da asfaltne baze ne rade, tako da su tu stali, vjerojatno čekaju povoljnije vrijeme, vidio sam 

prognozu da će ovaj tjedan ići do 10-12 stupnjeva za Badnjak i Božić, tako da vjerujem da bi 

mogli nastaviti radove. 

- odgovor na pitanje vijećnika Filipa Ivanovića, vezano za nogostupe na groblju u 

Ladimirevcima, znate da u Proračunu uvijek postoje stavke koje se tiču samih groblja i 

sanacija sakralnih objekata, tako i ovaj put za 2023. godinu, postupak znate, dosta smo 

komunicirali, tako da već znate da je nužan izvid, zatim izrada troškovnika, provedba javne 

nabave, nakon toga se ide u realizaciju, bez toga ne ide, tako da ćemo gledati taj dio, ja ću 

osobno sa kolegama izaći u Ladimirevce, na nogostupu smo bili više puta zajedno, tako da 

ćemo se čuti da vidimo o čemu se konkretno radi, pa ćemo napraviti taj dio. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća zaključuje raspravu, budući da nije više bilo pitanja. 
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TOČKA 3. PRIJEDLOG V. IZMJENA I DOPUNA PRORAČUNA GRADA  

        VALPOVA ZA 2022. GODINU 

          

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal, te izdvojio dvije stvari, 

planirani prihodi, a i rashodi povećavaju se za 2,022.000 kn, što je razlika između planiranog 

primitka od PPK Valpovo i nekretnina PPK po potpisanom ugovoru o zamjeni zemljišta, dok 

se izbacuje ona stavka u iznosu od 1.378.000 kn, gdje smo planirali prodaju plinske 

infrastrukture, to sa HEP-om nije realizirano još, planira se za iduću godinu, sada ćemo vidjeti 

kako će to funkcionirati, i samo bi naglasio da je od slanja materijala do sada došlo do još 

jedne promjene, tako da unutar projekta tekuće donacije udrugama u sportu, Zajednica 

sportskih udruga, povećava se za dodatnih 136.000 kn, sve skupa za 402.000 kn, dok se 

smanjuje iznos na stavci izrada projekata i planova T410801 zbog povećanih potreba 

Zajednice sportskih udruga. 

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili (10 

glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 4. PRIJEDLOZI: 

A) PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU S  

     PROJEKCIJAMA ZA 2024. I 2025. GODINU, 

B) ODLUKE O IZVRŠAVANJU PRORAČUNA GRADA VALPOVA ZA  

     2023. GODINU 

 

Oliver Vazdar - ukratko je obrazložio predmetni materijal, te naglasio da je  

cjelokupan proračun izmijenjen sukladno Zakonu o proračunu, tako da su unutra objašnjenja 

općeg i posebnog djela, te dalje sve kako traži zakon. 

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetne prijedloge, te ih usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Željko Varžić, Alenko Bajer, 

Matko Šutalo, Oliver Vazdar i Bruno Čačić. 

 

Željko Varžić 

- Nova godina nam dolazi, pa tako i novi proračun, najbitniji dokument za iduću godinu, da 

planiramo gdje ćemo i koliko potrošiti u idućoj godini, iako je ovo samo plan, iduća godina će 

pokazati stvarnost financija i što će se sve događati što se tiče prihoda, a onda automatski i 

rashoda na kojoj će oni biti razini, ovdje su prihodi planirani na 52 mil. kn, smatram da ćemo 

to i ostvariti, smatram da proračun nije nerealno planiran kao nekih prijašnjih godina. Sam 

proračun se ne mijenja u nekim pozicijama, planovima, sve ono što smo imali ove godine, sve 

se to preslikava i na iduću godinu, tu mislim na one subvencija i ona neka prava, i mirovina i 

svega drugog da će to biti tako u 2023. godini. Kada pogledate projekte, ni jedan projekt koji 

planiramo u idućoj godini nije financiran iz poreza, svi su oni financirani iz pomoći, o svima 

njima ovisimo na neke vanjske izvore financiranja, iako smo u tim našim porezima na 

dohodak u visini od 35 mil. kn, ali tu nemamo sredstava za projekte koji bi se mogli raditi, to 

je neki osnovni pregled proračuna za iduću godinu. Što se tiče još nekih mogućnosti tu smo 

spominjali na aktualnom satu isto tako ceste, ja ću sada ovdje iskoristiti priliku pa spomenuti 
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cestu do nogometnog igrališta u Zelčinu, upoznati ste da tamo nedostaje, to ustvari nije prava 

cesta, to je staza koja je široka oko 3 m, 150 m nam nedostaje, vidim da nije u planu ni u 

idućoj godini, pa ukoliko bude mogućnosti i prilika, bilo bi dobro da se to napravi jer je 

potreba, mislim da smo mi još jedini ostali, Nard je napravljen još prije 3 godine, mi smo 

ostali nespojeni, još imamo dosta problema sa rupama, gotovo svake godine to krpamo i opet 

se sve pokvari do kraja godine, i čim je loše vrijeme nastanu nove rupe, to je ono što sam htio 

reći o proračunu za iduću godinu, još jednom, smatram da je ovo i preskromno i premalo 

planirano. 

 

Alenko Bajer 

- samo ukratko da upoznam sve vijećnike, u tijeku su radovi, odnosno  pri završetku što je 

stvarno izvanredno i pohvalno u Gradsko školskoj sportskoj dvorani, sanacija je hodnika i 

hola završena, danas je završen i ženski sanitarni čvor, lijevo kada se uđe završiti će se dolje  

prostorija, u suradnji sa VPC i Zajednica sportskih udruga krenut će obnova svlačiona, a moje 

pitanje je vezano za krovište dvorane, obnovljen je i parket, to sam isto zaboravio reći, 

stvarno je dobar posao napravljen, jer teško je nešto sanirati i popravljati, to znaju ljudi s 

kojima sam komunicirao, koji su napravili stvarno odličan posao na parketu, međutim sada 

ova posljednja kiša nas je uvjerila da krovište i dalje prokišnjava, naravno da ćemo svi voditi 

brigu o tome, ali ne znam da li je to u proračunu predviđeno, ili to priječi energetska obnova 

pa postavljam to pitanje, da mogu komunicirati prema drugima, da li ti paneli što se trebaju 

postavljati ili ćemo nešto probati s krovom, nisam vidio u ovom proračunu da je nešto od toga 

uvršteno?  

 

Matko Šutalo 

- samo da odgovorim na ovo pitanje vijećnika Bajera, imamo jednu stavku u proračunu kao 

obnova sportske infrastrukture, nemamo još ponudu za sanaciju, imamo ponudu za kompletne 

radove na krovištu, cijene su nenormalne oko 3 mil. kn, to ne dolazi u obzir, imamo poziciju u 

proračunu za izradu projektne dokumentacije za energetsku obnovu Srednje škole i gradske 

dvorane, tako da ćemo ići u tom smjeru sa Županijom da zajednički odradimo projektnu 

dokumentaciju, prijavimo se na natječaj, a u međuvremenu naravno trebamo ovo odraditi, 

vidjet ćemo o kojem se to iznosu radi, imamo poziciju pa ako je veća od one koju imamo u 

proračunu, lako ju onda u jednom od idućih rebalansa povećamo. 

 

Oliver Vazdar 

- ja bi se samo na dvije stvari osvrnuo ovdje, prvo da ne ispadne da mi imamo jako dobre 

plaće, u masi plaća su i svi proračunski korisnici, uključujući vrtić, gdje smo morali ići sa 

zakonskom obvezom reguliranje plaća sukladno sa osnovnoškolskim plaćama, tu upadaju 

plaće odgojiteljica i Gradske uprave i Gradske knjižnice i Ustanove, to je jedna stvar. Druga 

stvar što se tiče projekata, tako smo se i bazirali da se uglavnom financiramo sredstvima 

pomoći, a ne našim sredstvima, pa je onda to nekakva intencija bila. 

 

Bruno Čačić 

- samo kratko pitanje, tu kod ovih kapitalnih projekata vidim, izčitavao sam pa nisam našao, 

pa me ispravite ako sam krivo rekao, radi se o naselju J. Kozarca, nema ni projektne 

dokumentacije, razgovarali smo o tome, cesta je potonula, ne može se rekonstruirati bez 

projektne dokumentacije, koliko vidim ovdje do 2025. godine nije predviđena ni kuna za tu 

ulicu ili naselje, pa me zanima zašto, zbog čega, razgovarali smo o tome, nije problem samo u 

asfaltu, nego i u kanalizacijskoj mreži, ništa nije predviđeno, barem ja nisam vidio, pa me 

ispravite ako je predviđeno u nekom dijelu do 2025. godine, pa čisto da znamo na čemu smo? 
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Matko Šutalo 

- vjerojatno ste primijetili da nemamo ni iskazane pozicije za izgradnju kanalizacijske mreže u 

prigradskim naseljima, radi se o tome da je tvrtka Dvorac nositelj svih tih projekata, 

uključujući i ovaj što se treba odraditi u naselju J. Kozarca, A. Starčevića i ostalim dijelovima 

Grada, konkretno što se tiče naselja J. Kozarca, mora se odraditi snimanje, da se vidi u 

kakvom je stanju kanalizacijska mreža, nakon toga se ide u izradu projektne dokumentacije 

koje će opet biti nositelj naša tvrtka Dvorac, ona bi trebala biti prijavitelj kao i do sada što je 

bila prijavitelj na te projekte, zato te stavke nisu iskazane tu, imamo nekoliko ulica u Gradu za 

koje već imamo gotove građevinske dozvole, gdje ćemo prijaviti do kraja godine u NPOO 

program, ali jednostavno nismo iskazali u proračunu, jer je nositelj tih projekata tvrtka 

Dvorac, tako i za ovo, nismo izostavili, jer jednostavno to tvrtka Dvorac rješava. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili prijedloge: 

      a) Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu s projekcijama za 2024. i 2025.  

          godinu, 

          (10 glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA), 

      b) Odluke o izvršavanju Proračuna Grada Valpova za 2023. godinu, 

          (10 glasova ZA, 4 glasa SUZDRŽANA). 

 

TOČKA 5. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U KULTURI GRADA  

        VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 6. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U SPORTU NA  

        PODRUČJU GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 7. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U TEHNIČKOJ  

        KULTURI GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU 

     

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  
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Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 8. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA U PODRUČJU  

        PREDŠKOLSKOG ODGOJA GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Ivan Perošević.i 

Marko Barišić.  

 

Bruno Čačić 

- samo trebam pojašnjenje od pročelnika Vuksanića, naknada za prijevoz na posao i s posla 

392.000 kn, jel se nije moglo tu uštedjeti možda, pošto je ekonomska cijena vrtića sada otišla 

sa 1.400,00 na 1.600,00 kn, a ovo mi nije jasno? 

 

Ivan Perošević 

- to smo već bili pojasnili, poslali ste upit, to je već bilo na vijeću, tako da to nisu samo putni 

troškovi, nego je tu uračunata i cipelarina, nije to nikakvih 4 kn po km itd., nego je to 

cipelarina plus putni troškovi odlaska i dolaska s posla. 

 

Bruno Čačić 

- samo sam htio da nam svima ovdje bolje pojasnite, ja sam dobio obrazloženje, ali  to nisu 

drugi dobili, govorimo o 400.000 kn, pa sam mislio da to konačno riješimo, da točno znamo o 

čemu se radi, i sada što ste rekli, isto je to malo, ne znamo na koliko se djelatnika dijeli tih 

400.000 kn, ne bih htio nagađati, ja sam očekivao više od vas, samo malo pojašnjenje, da 

kažete to je 22 djelatnika, to je putni trošak ili nešto drugo, da znam ne bi vas ni pitao, da 

javnost zna o čemu se tu radi, pošto sam to pitanje već jednom postavio, a u pisanom obliku je 

za mene,  ali javnost nije informirana o tome gdje je tih 400.000 kn, na koji način se troši? 

 

Igor Uranjek 

- ja bih predložio, prije nego što zamjenik gradonačelnika kaže nešto o tome, da to 

obrazloženje pošaljete svim vijećnicima da dobiju odgovor u pisanom obliku, da tu raspravu 

malo skratimo. 

 

Marko Barišić 

- referirat ću na pitanje vijećnika Čačića i odgovor ravnatelja vrtića, radi se o stvari da je u čl. 

51. Zakona o predškolskom odgoju zakonodavac pustio na jedinice lokalne samouprave da 

izjednače plaće odgojiteljica sa plaćama u osnovnoškolstvu. Ne radi se samo o plaćama, nego 

se radi i o dodacima na plaću, mislim da ta zakonska odredba postoji od 1997. godine, i ona 

nije provedena u Gradu Valpovu vjerojatno iz objektivnih razloga, zakonodavac je to nama 

spustio na provedbu, a mi financijskih sredstava za to nemamo. Dodatke na plaću je Dječji 

vrtić Maza svojim Pravilnikom regulirao sukladno zakonu, nije moguće smanjivati cifru od 

400.00 kn, ona je takva, ona je propisana zakonom, i te neke dodatke na plaću poput te 
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cipelarine, hoćemo nazvati putnog troška, mi moramo to uvrstiti, a sada ćemo ići od 01. 01. 

2023. godine na usklađivanje i samih plaća, ne samo dodataka na plaću, to je zakonska 

odredba, dodaci na plaću su regulirani sukladno zakonu i regulirani su unutar internim 

dokumentom Dječjeg vrtića Maza svojim Pravilnikom, da ponovim još jednom, dodaci na 

plaću su također propisani zakonom, od Božićnica, regresa, naknada za prijevoz je isto 

propisana zakonom, mi smo ju osvojili kroz svoj Pravilnik i nije ju moguće smanjivati. 

 

    Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 9. PRIJEDLOG PROGRAMA JAVNIH POTREBA IZ PODRUČJA 

          SOCIJALNE SKRBI, OBRAZOVANJA I RAZVOJA CIVILNOG  

        DRUŠTVA GRADA VALPOVA ZA 2023. GODINU 

 

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 10. PRIJEDLOG PROGRAMA GRAĐENJA KOMUNALNE 

           INFRASTRUKTURE U 2023. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 11. PRIJEDLOG PROGRAMA ODRŽAVANJA KOMUNALNE  

          INFRASTRUKTURE U 2023. GODINI ZA GRAD VALPOVO 

 

Goran Šimić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Željko Varžić, 

Goran Šimić i Igor Uranjek. 

 

Bruno Čačić 

- iskazujem zadovoljstvo što je točka 9. o kojoj se razgovaralo nekoliko puta na sjednicama 

Gradskog vijeća uvrštena napokon u prijedlog programa, sada imamo napismeno koliko 

novaca, i za šta će on biti upotrijebljen, jer je bilo puno pitanja oko toga skloništa za životinje, 
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što s njima raditi, i šta sa divljim životinjama, prirodnog staništa, tko je odgovoran, i tko će to 

platiti, tu smo se prebijali stalno,  a sada pohvaljujem u tom nekom djelu što smo mi ukazivali 

da to treba biti naglašeno. 

 

Željko Varžić 

- za prigradska naselja, za održavanje javnih zelenih površina vidim da ste ostavili iznose koji 

su bili i prijašnjih godina, dobili smo informaciju od vas u materijalima da tvrtka Urbanizam 

preuzima održavanje javnih površina u svim prigradskim naseljima od 01. siječnja 2023. 

godine, kako znamo da smo to radili sa našim komunalnim redarima, koji su bili plaćeni 

mjesečno 1.500,00, 1.600,00, 1.700,00 kn, zavisi po ugovoru koji su imali sa Gradom 

Valpovo, da li smatrate da će to povećati cijenu samog održavanja, ja osobno smatram da 

hoće ako to bude radila tvrtka Urbanizam, pretpostavljam da će to i koštati dosta više, 

pretpostavljam da ste vi radili analizu, molim vas da nam kažete koliko procjenjujete da će to 

više koštati, jer vidim da ovdje to niste stavili, osobno ne smatram to kao najboljim rješenjem, 

osobno smatram da komunalni redari koji su bili iz onog mjesta gdje su i radili, imali su 

najbolji uvid šta treba napraviti, kada treba napraviti, mogli su brzo reagirati u  slučaju bilo 

čega, na taj način bilo je dosta jeftino, i povoljno za nas, vjerojatno ćemo se svi usuglasiti, a 

koliko će nas to u budućnosti koštati znat ćemo nakon određenog vremena, nakon što nam to 

naša tvrtka bude uradila, smatram da ćemo morati još razgovarati o tome, sada pogotovo što 

te usluge koje nam je radio komunalni redar, pogotovo od košenja igrališta, svi koji su u 

nogometu znaju da se to radilo 1-2 dana prije utakmice, pa treba to sve uskladiti da to sve 

tako bude sa jednom tvrtkom, nije to baš tako jednostavno, mi kao klubovi nemamo ni 

kosilice, ništa što se toga tiče za održavanje, to smo sve imali organizirano preko onog 

sustava održavanja, nadam se da će to funkcionirati, i dalje nisam baš najzadovoljniji s tim 

prijedlogom i s takvim rješenjem.    

 

Goran Šimić  

- što se tiče samog iznosa, mi smatramo da ćemo s tim iznosom pokriti taj dio godišnje, 

ukoliko to ne bude tako, ovo je prva godina da se tako radi,  morat ćemo ići na povećanje, a 

što se tiče same opravdanosti, ja već 2 godine o tome govorim, smatram upravo suprotno od 

vas, smatram da je to opravdano i nužno za napraviti, još iz razloga što novi Zakon o 

komunalnom gospodarstvu ne predviđa nikakvu odredbu o povjeravanju komunalnih 

djelatnosti fizičkim osobama, mi smo o tome razgovarali i na Odboru za financije i proračun, 

taj model je zastario, ne postoji više, da li ste upoznati ne znam, za 2 prigradska naselja već 6 

mjeseci izvršavamo te usluge u Harkanovcima i Marjančacima, gdje su nam komunalni 

djelatnici otkazali ugovore, također je danas na rasporedu Gradskog vijeća izmjena Statuta, 

gdje se MO ukidaju, oni su ranije davali preporuke za takve osobe, to vjerojatno više neće biti 

tako, ukazati ću još na jednu stvar, ja sam tu već 5 godina, i bilo je vrlo teško kontrolirati te 

ljude, nitko od vas vijećnika nije poveo pitanje koliko su ti ljudi plaćeni za sav taj svoj rad, a 

mi smo njih morali kontrolirati, morali smo pratiti iskorištavanje i onog goriva, strojeva u 

privatne svrhe, i tu je bilo niz problema, vi to ne znate, ja sam se s tim bavio godinama, i 

smatram da je to opravdano, da sa našom tvrtkom na temelju one odluke koju sam naveo u 

samoj obavijesti, da oni izvršavaju te usluge koje je vrlo lako provjeriti i vizualno, mi sa 

njima imamo potpisani ugovor, tako da mislim da će to biti podignuto na jednu razinu više 

nego što je bilo do sada, to je moje mišljenje. 

 

Igor Uranjek 

- ja ću iskoristi priliku i reći da znam iz osobnog iskustva sigurno, čast izuzecima, da u nekim 

trenutcima prvenstveno idu privatni interesi, kosi se po dvorištima privatnim ljudima, da se tu 

nekontrolirano trošilo, ukoliko se ovo ne pokaže boljim, može se vratiti. 

 

Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (13 glasova ZA, 1 glas SUZDRŽAN) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 12. PRIJEDLOG PROGRAMA KORIŠTENJA SREDSTAVA OD  

          RASPOLAGANJA POLJOPRIVREDNIM ZEMLJIŠTEM U  

          VLASNIŠTVU REPUBLIKE HRVATSKE ZA GRAD VALPOVO  

          U 2023. GODINI 

       

Marko Vuksanić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 13. PRIJEDLOG STATUTA GRADA VALPOVA 

 

Dinko Župan - Odbor za Statut i Poslovnik je na svojoj 6. sjednici, održanoj 12. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (2 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Dinko Župan, 

Josip Medved, Marko Barišić, Marijan Mandić, Željko Varžić, Matko Šutalo, Filip Ivanović i 

Marko Vuksanić.  

 

Bruno Čačić 

- što se tiče ukidanja MO, ja se ne slažem s tim, to sam rekao i prije, smatram da je to 

temeljno demokratsko pravo svakog stanovnika RH i bilo koga, i ukidati na bilo koji način, 

nekom na silu nešto uzimati, ja to ne mogu prihvatiti, vi ste tu naveli nekoliko razloga, od  

glavnih razloga za ukidanje MO pozvali ste se na nacionalni plan oporavka i otpornosti, tu 

piše povezivanje, a ne ukidanje, to su dvije riječi veoma različite, pa kao da vi mislite mjesnu 

samoupravu povezati sa nekim gradom, a znam da ne želite, a ukidate MO, sada to 

povezivanje i ukidanje baš jedno s drugim ne ide, što ja ne mogu prihvatiti kao razlog za 

ukidanja MO. Drugi razlog ste rekli nefunkcioniranje MO, a sami ste se referirali da neki 

funkcioniraju, a neki ne, znači da se može, i rekli ste tu iz ovoga pisanog materijala da 

troškovi nisu zanemareni, a niste naveli koji su to troškovi, da bi ih mogli usporediti sa nečim, 

od ta tri razloga koja ste napisali i predali ni jedno po meni osobno nije prihvatljivo, osim 

ovoga što ste zadnje rekli, a to je politička odluka,  i to prihvaćam kao razlog za ukidanje MO, 

a sve ovo tu što se naveli, to mislim da nema nikakve veze, bit svega je po meni osobno, da 

ukidate biračko pravo određenim ljudima u prigradskim naseljima, tj. svim stanovnicima 

Grada Valpova, što ćete dobiti od toga, birat ćete povjerenike, šta to znači?, opet će ići bez 
demokratskog izbora, ja vjerujem da ste vi ovdje svi demokratični, a s ovim postupcima mi 

nije jasno, ti MO koje predstavljaju ljudi prigradskog naselja njih smo izabrali mi, a sada ćete 

izabrati vi iz Gradske uprave, a nemate pojama, nećete uzimati u obzir one osnovne razloge 

što iz prigradskog naselja ljudi biraju svoje predstavnike, sada ćete vi meni reći, da se meni 

netko treba javiti kao gradskom vijećniku iz nekog prigradskog naselja sa nekim zahtjevom, 

da im riješim problem, a ja ne znam gotovo ništa o tom prigradskom naselju, da bi ja to 

mogao prenijeti dalje, a ne znam ni kome, ja smatram da to nema smisla na takav način 

funkcionirati, smatram da domicilno stanovništvo kao iz svakog  prigradskog naselja, tako iz 

našeg Grada Valpova, da nema nas gradskih vijećnika iz J. Kozarca, ne bi ni znali da nam 

ulica propada, da je loša i to naglašavamo, da imamo MO tamo bi rekli, oni će to proslijediti u 

nekom daljnjem dijelu, jer ja znam šta se događa u mom okruženju, tako i stanovnici 
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prigradskog naselja znaju šta se događa u njihovom okruženju, i sada im vi to ukidate, kažete 

da to više ne može, to je politička odluka, mi smatramo da neki rade dobro, a da neki ne rade 

dobro, i opet se slažem ako je to politička odluka i glavni razlog, onda prihvaćam taj dio, ali 

ne mogu to podržati.        

 

Dinko Župan                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                            

- bitno je pojam funkcionalnosti, ovo što se mi nadovezujemo, naravno da ne miješamo 

lokalnu samoupravu sa mjesnom samoupravom, ako se spoji 111 općina s nekom drugom 

općinom, onda tih  111 općina više neće postojati, 20% općina više neće postojati, shvaćate 

šta znači spajanje, znači spoji se Općina Bizovac i Petrijevci u zajedničku općinu, znači jedna 

općina nestaje, to vam je spajanje, znači 111 općina nestaje, paralela je bila samo u 

funkcionalnosti održivosti. Što se tiče demokratičnosti, navest ću vam što je demokracija MO, 

imali  smo sada u prosincu izbore za MO u Osijeku, 12% birača je izašlo na te izbore, HDZ je 

uvjerljivo pobijedio na tim izborima (čita podatke), što znači da je 7% građana na tim 

mjesnim izborima glasalo za HDZ koji ima apsolutnu većinu u svim MO, osim u jednom, 

nisam siguran u kojem, 7% građana je odlučilo da apsolutno vlada jedna opcija u svim MO, 

naravno to je isto demokracija na neki način, ali pitanje je koliko je to zaista nekakav odraz 

svih građana koji mogu glasati, znači 7% glasova je odlučilo sa apsolutnom većinom ta mala 

izlaznost, ali to smo izbacili kao argument, zato što zaista u prigradskim naseljima je ta 

izlaznost velika, i taj argument ne stoji, ali hoću reći da li je ovo demokracija, da netko sa  7% 

glasova od ukupnog biračkog tijela ima apsolutnu većinu, druga stvar, govorite da se ne može 

riješiti, slučajno imam tu 12 potpisnika predstavnika stanara Belišćanskih ulica koji žive blizu 

Livit pogona, znači i oni su 12 predstavnika, koji predstavljaju 12 ulica zajedno sa Eko 

Karašicom idemo prema Državnom inspektoratu, prema Ministarstvu okoliša, prema 

Saborskom odboru za okoliš, i tako se može rješavati, u Belišću ne postoje MO, ali ni Grad 

Belišće nije saslušao svoje građane i onda oni rješavaju tako svoje probleme. Ovdje imam s 

druge strane potpis 12 stanara u jednoj zgradi u Belišću koja ima problem sa bukom, oni su se 

skupili i idu zajedno sa tim, tko god hoće, može doći, da li skupina građana, da li pojedinačno, 

njegov će se problem riješiti, nitko neće biti uskraćen za rješavanje njegovog problema, u 

ovakvom obliku MO, po mom mišljenje, da imaju veće ovlasti, da imaju veće proračune, oni 

bi imali puno više smisla nego sada.  

 

Josip Medved 

- po meni ne stoji ova argumentacija da se građanima Grada Valpova ili prigradskih naselja 

uskraćuje neko demokratsko pravo, mislim što to MO, koje oni ovlasti imaju, a da nema 

Gradsko vijeće, ili gradonačelnik ili bilo tko, po meni MO kakvi su sada stvarno nemaju 

nikakvog smisla, možda donekle u selu imaju više,  u Valpovu nemaju apsolutno nikakvog 

smisla, miješati košenje trave, održavanje groblja, nogometnog igrališta ili nešto tako u 

politiku, po meni nema smisla uopće, ako se dogodi npr. tuča, poplave ili bilo što, u tom 

trenutku treba brzo rješavati situaciju, i po meni je povjerenik ili ta osoba kako god se ona 

zvala bolje rješenje, nego da se sastaje neki odbor koji onda nešto raspravlja ili glasa o tome, 

treba djelovati brzo u selima, u Valpovu isto, mislim mali smo to je sve jedna cjelina, mislim 

da će na ovaj način stvar bolje funkcionirati, da će se maknuti ta jedna suvišna instanca koja 

stvarno o ničemu ne odlučuje na ovakav način kako je sada ona organizirana.  

 

Bruno Čačič 

- ja uvažavam da svatko ima pravo na svoje mišljenje, zato tu sjedimo i razgovaramo o 

različitim mišljenjima i trebamo uvažavati jedni druge, ja uvažavam vaše razmišljanje, ali 

želim da i vi uvažite moje u tom nekom djelu, ja sam se odmah referirao zašto sam protiv, a 

ne npr. da sam ljut na nekoga ili nešto drugo, ali argumenti su ovi koje ste ovdje napisali, 

znači referiram se na ono što sam dobio u pisanom obliku, kretao sam od osnovnog nekog 

pravca, ja se zalažem za to da svako od nas ima pravo na izbor, to je moje osobno pravilo i 

toga se držim, vi s ovim činom ukidate pravo na izbor, sada ako ćemo ići tom nekom 
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gradacijom nisu potrebni MO, to se slažem, da li su potrebni gradski vijećnici, da li su 

potrebni županijski vijećnici, gdje je kraj tome, izlaznost bude u nekim lokalnim 

samoupravama 27%, šta ćemo onda, i od tih 27 imamo vlast, to se referiram na gosp. Župana, 

imamo negdje da imamo vlast u općinama, gdje je izlaznost 33% i jedna politička stranka ima 

možda 10% i obnaša izvršnu vlast i to je u redu, što vi to smatrate da je u redu, jel tako?, to su 

brojke koje se mogu tumačiti ovako i onako kako kome odgovara. 

 

Dinko Župan 

- sve ono što je mogao krivo shvatiti, krivo je shvatio vijećnik Čačić,  MO tek ne bi mogli 

riješiti problem što se tiče zagađenja zraka, problem zagađenja bukom itd., tu vam govorim 

sljedeću stvar, da ljudi rješavaju svoje probleme, i da se udružuju, traže svoj interese neovisno 

postoje li MO ili ne, htio sam vam reći, da nitko neće izgubiti, bilo koja grupa građana, 

pojedinac, može svoj interese tražiti, da se njegovi interesi ispune kroz Gradsku upravu i kroz 

službe, ako je Grad zaista otvoren da rješava probleme građana, kao što ja smatram da naš je.   

 

Marko Barišić 

- ja neću pokušati promijeniti mišljenje vijećnika Čačića, to mi nije namjera, i drago mi je što 

ima drugačije mišljenje, istaknut ću samo dvije točke od kojih je jedna vrlo opasna u 

demokratskom društvu, tvrditi da netko nekom oduzima pravo glasa, prvo Gradsko vijeće nije 

to koje može bilo kome građaninu RH oduzeti pravo glasa, mjesna samouprava, to nije 

demokratsko pravo, to je mogućnost koju daje Zakon o lokalnoj samoupravi, i on daje 

mogućnost jedinicama lokalne samouprave pravo da izaberu hoće li imati mjesnu samoupravu 

ili neće, to nije demokratsko pravo koje Gradsko vijeće može ukinuti, i opasno se igrati sa 

terminima u demokratskom društvu poput ovoga što vi izlažete na ovoj govornici, da mi 

ukidamo nekom pravo glasa, trebate razmisliti malo bolje da se od takve terminologije treba 

suzdržavati, A druga stvar je, ne znam odakle vam termin povjerenika, vjerojatno ste to čuli u 

Belišću da oni funkcioniraju na taj način, Zakon o lokalnoj samoupravi ne poznaje institut 

povjerenika, njega nema. 

 
Marijan Mandić 

- naselje nam se raspada, to mi zvoni u glavi morao sam izaći, postoji vrijeme i redoslijed 

kako će se raditi, treba malo strpljenja, pa ne možemo sve odmah, i Bog je 6 dana stvarao 

svijet, mislim o čemu pričamo, raspada nam se naselje, morao sam reći, ne mogu ovo slušati. 

 

Željko Varžić 

- podržavam u jednom djelu i naravno obrazloženje gospodina Čačića i kolega vijećnika, 

pogodio je u puno srži problema, iako se vi ne slažete sa dosta toga, ali podržavam i ove neke 

vaše stvari što ste izbacili i dodali vamo, jer ima smisla sve ono što ste rekli, i da su ti izbori u 

MO u prigradskim naseljima puno zanimljiviji i interesantniji, i više ljudi izlazi nego u Gradu 

Valpovu, a još manje u Gradu Osijeku kao što se i rekli, u svom obrazloženje koliko je posto 

izašlo, ali naravno da je u selima to uvijek bio veliki postotak koji je izlazio na te izbore, oni 

imaju puno veću funkciju, znači u manjim prigradskim naseljima, ja bih rekao i udaljenijima 

od grada ili središta, što si udaljeniji to si manje zastupljen i mi jesmo otvoreni, ali gledajte 

pročelnici su tu vama svaki dan, ali u Zelčinu, Harkanovcimna vrlo rijetko, budimo iskreni, i 

gradonačelnik je rijetko kod nas, i zamjenik gradonačelnika, oni dođu, ali nisu svaki dan 

vamo kao što su u Gradu Valpovu i u centru, i naravno da je uvijek centar taj koji usisa sve 

ono najbolje, a ono što je sa strane, tako najčešće i ostane sa strane. Već sam se referirao da 

sam protiv da se MO ukinu, smatram da oni trebaju ostati, da li u ovom modelu postojanja ili 

u nekom drugom, znam da ne mogu postojati povjerenici, i to bi bilo jedno od rješenja, ali da 

ga možemo imati, a mi ga nemamo to je bio neki prijedlog prije nekoliko godina, tajnik nam 

je i tada objasnio da ne postoji taj termin u zakonu, i zato se u ono vrijeme i odustalo od toga,  
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problem po meni je što mi u prigradskim naseljima ostajemo bez osobe koja bi mogla neke 

lokalne probleme prenijeti gore, osim vijećnika kako je i kolega Čačić rekao, većina vijećnika 

je iz Valpova, a mi imamo vijećnike iz Zelčina, Šaga i Ladimirevaca, iz ostalih prigradskih 

naselja vijećnike ni nemamo, tako da preko njih tu ne možemo ni djelovati, teško je starijim 

osobama oni nisu tako ni mobilni, i te svoje probleme im nije tako jednostavno prenijeti, doći 

u Gradsku upravu, kako ste vamo napisali, ona baka to neće napraviti neće doći, ali će pronaći 

onoga u mjestu za kojeg zna da je odgovoran i doći će tamo i tražit će od njega da pomogne, 

ako ne može pomoći, da pokuša napraviti kroz neku drugu instituciju i osobu koja to može. 

Što se tiče samih potreba MO, činjenica je da nema tu puno sredstava, da smo mi ta sredstva 

najčešće dijelili na udruge, koje se, slažem se  i dvostruko financiraju, međutim ovaj problem 

DVD će i dalje ostati, vi ćete taj dio prebaciti na zajedničku poziciju DVD Valpovo tj. 

Zajednice, a opet se postavlja pitanje da li će oni taj novac proslijediti dolje, mi smo ovako 

imali direktno financiranje, i ta DVD su taj novac i dobivali, mi znamo da naše DVD nije 

imalo dovoljno za plaće, u Valpovu mislim, i da jednostavno je novac trošio za plaće 

zaposlenika koji su tamo radili, vrlo malo je novca odlazilo dolje u DVD, koja su se 

financirala isključivo iz sredstava MO, tako da molim da se taj dio povede računa, da ta DVD 

bar to dobiju kako sam već govorio 10-15.000 kn, da se ne dovedemo u poziciju da se ta 

društva ugase Slažem se i s onim da ukoliko je utvrđeno da pojedini MO ne funkcionira, da se 

ono može i raspustiti sukladno Statutu, isto tako smatram da ako ovu odluku donesemo, 

pretpostavljam da hoćemo, činjenica je da je to politička odluka, ali da će ona u prigradskim 

naseljima dovesti do daljnje neke deruralizacije, jer nama sve više mještana odlazi zbog razno 

raznih razloga, a ovo će isto biti jedan od razloga, gdje će vrlo vjerojatno uvjeti biti lošiji nego 

što su bili do sada.   

 
Matko Šutalo 

- krenut ću od ovih vatrogasnih društava po ne znam koji puta s ove govornice, jutros sam 

odradio sastanak sa predsjednikom i tajnikom Vatrogasne zajednice Valpovo-Petrijevci, već 

nekoliko godina ne znam iz kojeg razloga se diže nekakva velika halabuka oko financiranja 

vatrogastva iako to što se tiče Grada Valpova apsolutno ne stoji. Ne znam iz kojih razloga su 

osobe koje vode vatrogasna društva na području Grada Valpova i prigradskih naselja kivni na 

Grad Valpovo, Grad Valpovo od kada sam ja gradonačelnik izdvaja svake godine sve veća 

sredstva za vatrogastvo, na moj prijedlog je zaposleno 3 profesionalna vatrogasca u DVD 

Valpovo, svake godine izdvajamo sve veća sredstva, a vatrogasci su sve kivniji, ove godine 

smo izdvojili preko 100.000 kn, za opremanje vatrogasnih društava, obnovili smo sve zgrade 

vatrogasnih društava u svim prigradskim naseljima, osim u Valpovu gdje nije bilo potrebe, 

izgradili smo novi vatrogasni dom u Ladimirevcima, danas smo načeli tu temu samog 

financiranja i predsjednik i tajnik uopće nemaju uvid u financiranje Vatrogasne zajednice, što 

je meni apsolutno neprihvatljivo,  zapovjednik očito raspolaže s tim. Grad Valpovo je tražio u 

nekoliko navrata svake godine kada se donosi proračun, ne znam da li smo dobili ove godine 

od Vatrogasne zajednice, odnosno od vatrogasnog društva Valpovo na što sve odlaze plaće, 

ove godine smo mogli ste vidjeti na 4 razini izdvojili onu zakonsku obavezu koja se odnosi na 

financiranje prema Zakonu o vatrogastvu od strane jedinice lokalne samouprave. Grad 

Valpovo izdvaja tu zakonsku obavezu svake godine, izdvajamo poseban dio za financiranje 

plaća vatrogasaca koji su naknadno zaposleni, i ove godini smo dodali još stavku, da ćemo 

upravo ovo direktno financiranje, naravno da mora ići preko Vatrogasne zajednice, zato što je 

to Zakon o vatrogastvu i Zakon o proračunu nalaže, obzirom da više neće biti MO, ali 

dogovoreno je sa Vatrogasnom zajednicom, da idu sredstva direktno Vatrogasnoj zajednici, 

znači po zahtjevu DVD koji se obraća Gradskoj upravi, odnosno gradonačelniku, pročelnik 

Službe za financije obavještava Vatrogasnu zajednicu da će tad i tad prebaciti određeni iznos 

kuna na Vatrogasnu zajednicu koja mora uplatiti isti dan DVD Ladimirevci, i na taj način je 

uvijek funkcionirala ta transakcija kada se pitalo gradonačelnika, a kada se pitalo neke druge 

osobe u Vatrogasnoj zajednici, onda to nije tako funkcioniralo, sami znate, vatrogasac ste, da 
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neka vatrogasna društva ne zbog gradonačelnika i pročelnika Službe za financije nisu dobili 

do kraja godini gotovo ni jednu kunu iz Vatrogasne zajednice, a to nije kriv gradonačelnik, 

nego je kriv DVD Valpovo, odnosno Vatrogasna zajednica, oni koji raspolažu sredstvima 

Vatrogasne zajednice, i vidjet ćete početkom godine šta će se dogoditi, na koji način će se 

postaviti predsjednik i tajnik Vatrogasne zajednice prema svima kojih se tiču kompletna 

financiranja vatrogastva na području Grada Valpova, radi se o tome da recimo Grad Valpovo 

izdvoji 40 ili 50.000 kn za popravak ljestvi DVD Valpovo, koje su oštećene u jednoj od 

zadaća koje nisu odrađene na području Grada Valpova, i u tim slučajevima Zakon o 

vatrogastvu nalaže da se podnese zahtjev Vatrogasnoj zajednici  na razini RH i refundirana su 

im ta sredstva, ali to se nigdje naravno ne spominje, nego se kaže da gradonačelnik nije 

prebacio novac, i da vatrogasci nemaju za plaće, što apsolutno nije istina, zato evo jednom za 

svagda da završimo tu priču, a zamolit ću da jednom dođe i predsjednik Vatrogasne zajednice 

i tajnik ovdje na Gradsko vijeće, pa da ponove ono što sam vam ja danas rekao, to je što se 

tiče vatrogastva. Što se tiče samog funkcioniranja MO uopće neću ulaziti u to, mislim da je 

vijećnik Župan apsolutno to jako dobro obrazložio, i s njim se tu u potpunosti slažem, mislim 

da su druge riječi osim toga suvišne.  

 

Filip Ivanović 

- ja ću se referirati na odgovor koji sam dobio na mišljenje koje sam podnio u javnoj raspravi, 

navedeno je da Grad Valpovo godišnje izdvaja 600.000 kn za djelovanje VMO na svom 

području i da to nije mali novac, slažem se da nije, ali ajmo malo secirati tih 600.000 kn, 

većina tog iznosa odlazi na rad udruga i rad DVD na području Grada Valpova i prigradskih 

naselja, a oni su upravo nositelji tog društvenog i kulturnog života  u našim prigradskim 

naseljima. Kako smo vidjeli da u proračunu nema te stavke VMO, mislim da će biti problema 

što se tiče njihovog sufinanciranja, ne znam kako će se financirati udruge i DVD, slažem se, 

to će biti iz Gradskog proračuna, ali smatram da će udruge u prigradskim naseljima dobivati 

puno manje iznose nego što je to bilo do sada, također ovih 600.000 kn uključivalo je i odvoz 

smeća, troškovi vode, režija itd,, tako da i tu ne vidim neku uštedu, i ono što bi moglo ostati to 

je reprezentacija MO, no i ona je često bila potrošena, kao neka pomoć za organiziranjem 

manifestacija, radionica, skupština itd., tako da će se sve te udruge ponovo vratiti Gradu 

Valpovu koji će vjerujem pomoći tim udrugama možda  i u većem iznosu nego što su to radila 

VMO, pa bi to čak za Gradski proračun bilo i skuplje ukidanja ovih VMO. Ne mogu se složiti 

da su Ladimirevci kako je navedeno mali MO, nisu mali Ladimirevci imaju preko 1000 

stanovnika, imaju veći broj stanovnika nego neke općine na području naše Županije, a o 

općinskim središtima da i ne govorim, i umjesto da nam se poveća ta neka samostalnost u 

vidu financijske samostalnosti, ona će nam se u potpunosti ukinuti, iako ni sada nije bila kao 

što svi znamo nešto velika. Vezati ovu odluku s Vladinim planom nacionalnog oporavka i 

otpornosti u najmanju ruku je smješno, jer u tom dokumentu se govori o ukidanju i spajanju 

općina, općina koje troše milijunske iznose na plaće i ostale troškove, u to sada ne želim 

ulaziti, koliko znam VMO nemaju baš niti jednog zaposlenog, nemaju nikakve naknade za 

predsjednike VMO, to je možda bilo prije 10-15 godina, vjerojatno je to sve bilo na 

volonterskoj bazi, ne vidim tu sada smisao neke uštede, da pojedina VMO ne funkcioniraju, 

to je istina, ali istina je isto tako da Valpovačka nezavisna lista, njezini članovi i njezini 

simpatizeri imaju većinu  u svim tim VMO, imamo i primjer Ladimirevci, ja sam bio 

predsjednik do kraja 4 mjeseca kada je održana sjednica, mene su smijenili, ok., imamo jednu 

sjednicu u 5 mj. koja je održana na moju inicijativu, odnosno inicijativu vijećnika HDZ, i još 

jednu sjednicu u 6 mj., gdje je donesen plan o sufinanciranju projekt i plan programa udruga 

na području Ladimirevaca, i od onda ništa, 6 mj. apsolutno ništa, također onu sjednicu koju 

sam ja tražio, morao sam reagirati kod predsjednika Gradskog vijeća kojem se zahvaljujem na 

reakciji, jer po Statutu sjednica treba biti sazvana u 2 tjedna, ona je bila sazvana nakon 3-4 

tjedana, ne znam i izvan Statuta, također članovi te većine VMO, govorim konkretno za 

Ladimirevce ne sudjeluju u većini manifestacija koje se organiziraju u Ladimirevcima, nisu 
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održani Dani Ladimirevaca, koje smo krenuli organizirati, zna i gradonačelnik, bili smo kod 

njega, dogovorili su se izvođači, i šator, Dani Ladimirevaca se nisu održali, nitko se od tih 

članova nije udostojio nazvati i otkazati dogovorene izvođače, ali opet kažem ne mogu zbog 

toga kriviti postojanje VMO zbog neaktivnosti određenih predsjednika, ili zbog određenih 

članova VMO. Još bi se referirao na uštedu oko održavanja izbora oko 100.000 kn, ako se ne 

varam, i da će se taj novac utrošiti konkretno na male komunalne zahvate, 100.000 kn na sva 

naselja u Valpovu, mislim da pročelnik najbolje zna, da ne možemo u svakom naselju 

napraviti ni nekoliko metara nogostupa, i ako ćemo već uspoređivati troškove s Ljetom 

Valpovačkim, ne možemo unajmiti ni pozornicu za Ljeto valpovačko, a kamoli izvođače, još 

ću samo reći, ni taj iznos od 100.000 kn, ne bi bio dovoljan ni za obnoviti zgradu VMO, gdje 

krovište prokišnjava toliko da je vode ušla u struju, da u hodniku zgrade VMO trenutno nema 

ni svjetla što mogu uzeti za neku simboliku, sve u svemu kao što ste rekli, ovo je vaša 

politička odluka, a kako će ta neposredno posredna demokracija izgledati, vidjet ćemo u 

praksi, ali moje mišljenje je da će prigradska naselje biti puno neurednija i puno 

neorganiziranija.   

 

Marko Vuksanić 

- ja ću se samo referirati na udruge, što se tiče financiranja udruga u sljedećoj godini, sva 

sredstva koja su bila planirana za udruge preko MO, ona će se svakako i usmjeriti u udruge, 

ne samo ta sredstva, nego i puno veća, da ne govorim na pamet, imam tu podatke, u 

Proračunu Grada Valpova za 2023. godinu za udruge u kulturi je planirani iznos od ukupno 

39.000 Eura, prema mom izračunu je nekih 294.000 kn, do sada natječajem je uvijek bilo 

raspisivano 250.000 kn, tako da tu imamo povećanje za kulturu 50.000 kn, što se tiče udruga 

u sportu, sredstva koja su dobivale udruge u sportu preko MO, ona su također osigurana za 

udruge, ne znam da li ste vidjeli u Programu javnih potreba u sportu postoji pozicija udruge u 

sportu točka 2.2. 39.500 kn, to je također iznos od 300.000 kn, za udruge u sportu, do sada 

preko natječaja MO za udruge u sportu se izdvajalo nešto više od 140.000 kn, taj dio od 

300.000 kn, na koji način ćemo dodijeliti udrugama u sportu, to ćemo vidjeti kako propisuje 

Zakon  o sportu, i sljedeća stvar što se tiče preostalog financiranja udruga društvenih, 

humanitarnih i zdravstvenih djelatnosti te udruga proisteklih iz Domovinskog rata planirani 

iznos od 40.000 Eura, dakle od 301.000 kn, dosada je taj iznos bio nešto od 200.000 kn, kada 

sve stavimo na papir,  i kada sve zbrojimo do sada smo financirali udruge ukupnim iznosom 

od 730.000 kn, natječaj koji je išao preko Grada, i natječaj koji je išao za ona sredstva preko 

MO, a prema planu Proračuna za sljedeću godinu, to je ukupno 900.000 kn, tako da su 

sredstva za udruge povećana gotovo 200.000 kn.        

 

Matko Šutalo 

- kada slušam pročelnika Vuksanića i vijećnika Ivanovića, izgleda da se niste vijećniče 

pripremili za sjednicu, da ste čitali materijale, vidjeli bi da su se doista sredstva povećala po 

svim ovim pozicijama. Što se tiče samog funkcioniranja VMO, znate i sami da ste sazivali 

sjednice VMO kada ste bili predsjednik VMO Ladimirevci, ali gotovo sve sjednice su održane 

bez kvoruma, iako ste ih vi prikazali kao da su održane s kvorumom, a to jako dobro znate, 

čak imaju zapisnici gdje ste rekli da je usvojeno većinom glasova vijećnika, gdje imate 4 

vijećnika od 9, i kažete da VMO funkcioniraju, ali ono što sam zaboravio reći u prvom svom 

izlaganju je to što nitko nije na današnjoj sjednici spomenuo, a to je ranije spomenuo 

predsjednik Gradskog vijeća, da su svi vijećnici u prošlom sazivu Gradskog vijeća, 

uključujući i vas vijećniče Varžić potpisali inicijativu za ukidanje VMO, jer vam je to u tom 

trenutku odgovaralo, a nakon mjesec dana ste se predomislili, pa ste rekli to ne vrijedi, ali vaš 

potpis je na toj inicijativi, i sada govorite da vi niste za ukidanje, onda je to bila vaša politička 

odluka, pa ste morali staviti svoj potpis na taj dokument, ja vjerujem da da, a sada kada nije, 

sada vam to ne odgovara pa niste za, ali jednako tako član vijeća MO Ladimirevci koji je bio 

u to vrijeme potpisao, bivši gradonačelnik je to potpisao, tu inicijativu, ne možete upirati  
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prstom u VNL, kao da smo mi sada ti koji želimo ukinuti MO jer oni ne funkcioniraju, da, ne 

funkcioniraju, upravo obrazloženje kao što je rekao dr. Župan, ali prisjetimo se da je ta 

inicijativa pokrenuta upravo od vas, i da ste vi prvi u onom sazivu imali većinu, potpisali ste 

inicijativu za ukidanje VMO, niste ju proveli jer vam to u tom trenutku nije odgovaralo, 

odnosno nakon toga.  

 

Željko Varžić 

- kada sam govorio, ne znam jeste me slušali ili ne, ali spomenuo sam i tajnika, bio je jedan 

prijedlog da se u određenom trenutku MO ukinu, međutim, tražila se druga mogućnost kako 

bi u svakom prigradskom naselju postojala osoba koja će biti imenovana da li od strane 

Gradskog vijeća, da li od strane institucije, tajnik će to puno bolje znati, on je bio upućen u 

sve to, i kada nismo došli do toga da to možemo imati kroz ovaj Statut, tog trenutka se 

odustalo, i osobno sam tražio i onda da se ne ide u to, baš zato što ne možemo imati legalnu 

osobu kroz Statut, koja će biti u svakom prigradskom naselju zastupljena od određenog tijela, 

da li od vas kao gradonačelnika, ili u onom trenutku od gradonačelnika, ili od Gradskog 

vijeća, ili izabrana na izborima, nismo mogli dobiti tu soluciju i zato smo ostali u formaciji 

MO i odabira na izborima, tajnik može to potvrditi koji je bio i onda, koji nas je uputio i 

prekinuo taj dio, da mi ne možemo u Statut staviti taj dio. Što se tiče još nekih pitanja, MO su 

bili bitniji za javne prostore, smatram da su iznimno bitni, pogotovo zbog obilaženja, 

kontrole, naravno svaki dan događaju se razne stvari pucaju cijevi, po zimi grijanja i svašta 

nešto, tko će sada taj dio odrađivati?, na javnim zgradama mislim?   

 

Matko Šutalo 

- za to se ne trebate brinuti, imamo već osobe koje će obilaziti sve zgrade koje su u našem 

vlasništvu, voditi računa o tome, u trenutku kada ih udruge ne koriste, a što se tiče ovog vašeg 

obrazloženja, jako dobro znate zašto ste odustali od ukidanja VMO, odnosno imenovanja 

povjerenika, zato što ste računali na to da će Gradsko vijeće imenovati povjerenika, Gradsko 

vijeće u kojem ste vi u tom trenutku imali većinu, kada vam je tajnik rekao da Zakon ne 

poznaje termin povjerenika, pa niste mogli naći valjano obrazloženje, da upravo Gradsko 

vijeće imenuje povjerenike, onda ste odustali od te ideje, i odustali od ukidanja VMO, a ne 

zato što što Zakon ne poznaje, ali Belišće je imalo povjerenike, i gradonačelnik ih je  

imenovao, a ne Gradsko vijeće, a kada ste vidjeli da Gradsko vijeće u kojem vi ne možete 

većinu imati, znači u kojem vi imate većinu, a ne možete birati osobe u prigradskim naseljima 

i Gradu Valpovu za povjerenike, kada ne možete tu dirigirati, to je upravo bila vaša politička 

odluka u tom trenutku, sada da tu ne tjeramo nekakvu demagogiju, na kraju krajeva potpisali 

ste ovo, i stoji vaš potpis na inicijativi, ovo je razlog upravo što sam rekao, to je razlog jedan 

jedini.  

 

Marko Barišić 

- ova argumentacije vijećnika Varžića me jako dirnula, tvrdite cijelo vrijeme,  da imate 

demokratsko pravo koje vam oduzimamo, da u određenim VMO to jako dobro funkcionira, 

da će prigradska naselja biti jako zakinuta, a u jednom trenutku sada izlazite ovdje, dobro vas 

je gradonačelnik podsjetio, da ste htjeli sve to dobro što tvrdite za selo ukinuti i zamijeniti  

jednom osobom, pa kao niste uspjeli naći zakonsku mogućnost i formulaciju kako bi to 

prenijeli sve na povjerenika, a na početku sjednice nam tvrdite kako je to prekrasno i bajno u 

nekim selima, izrazitu potrebu za sela, jer nitko drugi osim mještana sela ne može brinuti 

dovoljno dobro o tom selu, a onda u jednom trenutku kada vam je to bilo možda politički 

oportuno bili spremni ukinuti taj MO i prebaciti na jednog povjerenika, naravno niste našli 

način kako ćete to izvršiti, ali nije mi jasan taj put, od toga da jako dobro to funkcionira, do 

vašeg potpisa, a imamo taj dokument, gdje ste htjeli onda prebaciti sve to dobro i taj MO na 

jednog čovjeka, baš me taj put zanima, kako ste se uspjeli predomisliti?, ako me razumijete, 

tako dobro funkcioniraju MO, i bez tih MO selo će biti jako zakinuto, a bili ste u jednom 

trenutku spremni sve to prepustiti jednoj osobi, samo niste pronašli modalitet.   
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Filip Ivanović 

- da, dogodila mi se jedna omaška, tehničke stvari, tu smo sjednicu i poništili, mislim da tu 

nema nikakvih problema, na toj sjednici da se razumijemo nismo donijeli niti jednu odluku, 

tako da nije ništa puno utjecalo, ali smo ispravili prošli puta, moja greška, ja se ispričavam, da 

to nije od neke krucijalne važnosti, volio bih da sam od vas imao malo veću potporu, 

pogotovo što se tiče onog slanja maila, preko 34 ne odgovorena maila, dosta je to bilo teško i 

funkcionirati, i kažete da sada već imamo ljude koji obilaze prigradska naselja, ja bi volio 

znati koji su ti ljudi, pa ne vide već 2-3 tjedna smeće u samom centru Ladimirevaca kod onog 

zelenog kontejnera za staklo, i par vreća stoje tamo već neko vrijem, i što mislimo nakon 

ukidanja MO, nismo dobili odgovor, hoćemo li imati nekakvog povjerenika, imenovanje od 

gradonačelnika ili nešto slično, samo ako bi mi to još htjeli pojasniti 

 
Matko Šutalo 

- koliko mi je poznato da u Ladimirevcima još uvijek imamo komunalnog djelatnika koji do 

kraja godine radi, znači da je njegova zadaća bila da uoči to smeće, i da javi, upravo ono što je 

pročelnik Šimić govorio, da taj način, taj model ne funkcionira, i da nam Zakon više ne 

dopušta tu mogućnost, ali očito da to ne funkcionira ni sada, vidjet ćemo kako će 

funkcionirati ubuduće, sada ne funkcionira, a vi kažete jedna omaška se napravila, nije jedna, 

nego je to bilo na više sjednica, i molim vas nemojte pred javnosti govoriti da je naš odnos 

bio loš, svaki puta kada ste me nazvali u bilo koje vrijeme van mog radnog vremena, ja sam 

vam se javio, i svaki puta kada ste bilo što tražili za Ladimirevačku udrugu mladih, ili za bilo 

koji događaj koji se događao u Ladimirevcima imali ste moju podršku, onda nemojte molim 

vas, nisam odgovorio na jedan i 5 mailova ili 10, ali se odradilo sve što smo dogovorili i svaki 

put sam vam se javio i sve je to funkcioniralo kako je trebalo, mislim, nemojte obmanjivati 

ovdje vijećnike i javnost sa takvim izjavama, i ovo nije prvi puta da to radite, jako ste 

nekorektni.    

 

 Predsjednik zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su 

vijećnici usvojili (9 glasova ZA, 5 glasova PROTIV) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 14. PRIJEDLOG ODLUKE O RASPOREĐIVANJU SREDSTAVA ZA RAD  

          POLITIČKIH STRANAKA I NEZAVISNIH VIJEĆNIKA  

          ZASTUPLJENIH U GRADSKOM VIJEĆU GRADA VALPOVA ZA 2023.  

          GODINU 

 

Zvonko Barišić - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni prijedlog, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

Predsjednik otvara raspravu. U raspravi su sudjelovali: Bruno Čačić, Željko Varžić, 

Zvonko Barišić, Igor Uranjek i Matko Šutalo. 

 

Bruno Čačić 

- predlažem da se razmisli ponovo o prijedlogu da se ide na minimalni dio od tih 2.000,00 kn 

za rad političkih stranaka, želim reći da se ova razlika od 2.000,00 kn do 3.500,00 kn, to je 

nekih 50.000 kn godišnje, da se mogu upotrijebiti puno bolje na obostrano zadovoljstvo svih 

nas, a ne na djelovanje političkih stranaka. 
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Željko Varžić 

- mi ispred kluba HDZ isto predlažemo da idemo na minimalni iznos, znamo da smo što se 

tiče politike ukinuli i naše naknade za gradske vijećnike, dali doprinos i na taj način, pa isto 

tako predlažemo da idemo ma taj minimalni iznos prema političkim strankama. 

 

Matko Šutalo 

- ovo je stav VNL naravno, ali ono što svakako moram napomenuti, da vijećnici VNL, kao što 

su svoje vijećničke naknade davali u dobrotvorne svrhe, odnosno onima kojima je to 

najpotrebnije, znači socijalno ugroženim slučajevima, udrugama, tako i ova sredstva za rad 

političkih stranaka, isto je VNL oduvijek usmjeravala u tu svrhu, tako da je nama u biti 

apsolutno svejedno da li će taj iznos biti 2.000,00 ili 50.000 kn, kada nitko od naših vijećnika 

ne uzima tu naknadu, tako da ćemo naravno prihvatiti ovu inicijativu. 

 

 Predsjednik daje na glasovanje prijedlog vijećnika Čačića, da čl. 3. Odluke glasi: Za 

svakog člana Gradskog vijeća utvrđuje se godišnji iznos sredstava u visini zakonskog 

minimuma od 2.000,00 HRK (265,45 EUR). 

Za svakog člana Gradskog vijeća podzastupljenog spola utvrđuje se godišnji iznos od 

2.200,00 HRK (291,99 EUR). Prijedlog je jednoglasno usvojen. Predsjednik zaključuje 

raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili jednoglasno (14 

glasova ZA) ovaj prijedlog. 

       

TOČKA 15. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE  

          SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I  

          DOPUNAMA STATUTA DJEČJEG VRTIĆA MAZA VALPOVO 

              

Ivan Perošević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni zaključak, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 16. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU PRETHODNE  

          SUGLASNOSTI NA PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENAMA I  

          DOPUNAMA PRAVILNIKA O UNUTARNJEM USTROJSTVU I  

          NAČINU RADA DJEČJEG VRTIĆA MAZA VALPOVO 

                           

Ivan Perošević - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni zaključak, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 
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TOČKA 17. PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O DAVANJU ODOBRENJA NA PROGRAM  

          RADA I FINANCIJSKI PLAN SAVJETA MLADIH GRADA VALPOVA  

          ZA 2023. GODINU 

 

Damir Medved - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 

Josip Medved - Odbor za financije i proračun je na svojoj 15. sjednici, održanoj 19. 

prosinca 2022. godine razmatrao predmetni zaključak, te ga usvojilo jednoglasno (3 glasa 

ZA). 

 

 Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 

TOČKA 18. PRIJEDLOG PROGRAMA RADA GRADSKOG VIJEĆA GRADA  

          VALPOVA ZA 2023. GODINU  

 
Igor Uranjek - ukratko je obrazložio predmetni materijal.  

 
Predsjednik otvara raspravu. Kako se nitko nije javio za raspravu, predsjednik 

zaključuje raspravu, te konstatira nakon provedenog glasovanja da su vijećnici usvojili 

jednoglasno (14 glasova ZA) ovaj prijedlog. 

 
TOČKA 19. PITANJA I PRIJEDLOZI 

 

Matko Šutalo 

- obzirom da smo se približili kraju sjednice, prije svega hvala svima koji su glasali za 

prijedlog Proračuna za 2023. godinu, koristim ovu priliku da svim gradskim vijećnicama i 

vijećnicima i svim ostalim ovdje prisutnima zaželim Čestit i blagoslovljen Božić, i sve 

najbolje u 2023. godini, s nadom da ćemo još bolje surađivati na svemu onome što je 

najbitnije za naš Grad i naša prigradska naselja.   

 
Filip Ivanović 

- samo jedno pitanje, može mi gradonačelnik odgovoriti, budući da tvrtka Urbanizam 

preuzima groblja, slažem se da treba uvesti nekog reda, hoće li se sada naplaćivati u 

prigradskim naseljima i grobna naknada. Također svima želim sretan Božić i Novu godinu. 

 
Matko Šutalo 

- pretpostavljam kako se u Gradu Valpovu provela kompletna digitalizacija grobnih mjesta, 

mora se provesti i u prigradskim naseljima, mislim da ju nemamo, vjerojatno će se nakon toga 

uvesti i grobna naknada.  

 

Tomislav Čamagajevac 

- ispred kluba vijećnika HDZ bi čestitao svima nazočnima sretan Božić i sve najbolje u 

narednoj godini. 

 

Igor Uranjek 

- ja bi se također zahvalio u svoje ime svima na suradnji, želim svima vama i vašim bližnjima 

svako dobro u predstojećim blagdanima, i nadam se da ćemo i dalje nastaviti sa 

konstruktivnim raspravama i suradnjom, svako dobro. 
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………. 

 

Budući se više nitko nije javio za riječ pod ovom točkom dnevnog reda, predsjednik 

Gradskog vijeća Grada Valpova zaključuje rad sjednice u 21,25 sati.  

 

 

………. 

 

        ZAPISNIČAR              TAJNIK GRADA           PREDSJEDNIK 

             GRADSKOG VIJEĆA 

 

    Tonka Bartulović-F.        Zvonko Barišić, dipl. iur.            Igor Uranjek 

 

 

 

 

 

 

 
 

 

 

 


